
Protokół Nr 70/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 26 września 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji,  
ul. Świętokrzyska 11, rozpoczęło się o godz. 15.39. 
 
Członkowie Komisji obradowali według następującego porządku obrad (w 
załączeniu). 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację projektu pn. „Opracowanie  
i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług 
społecznych” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 
Edukacja Rozwój 2014-2020 Oś Priorytetowa Efektywne polityki publiczne dla 
rynku pracy, gospodarki i edukacji Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych 
świadczonych w środowisku lokalnym (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej – M. Salwerowicz informując radnych, że gmina złożyła wniosek 
o powierzenie grantu w ramach w/w projektu. Dotyczy on reorganizacji usług 
społecznych na poziomie lokalnej społeczności, czyli zadań realizowanych przez 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, choć ilość tych zadań nie jest wystarczająca. 
Dlatego też ma powstać lokalny plan dezinstytucjonalizacji, co jest zgodne z polityką 
państwa. Wdrażany jest program pilotażowy, w którym udział bierze 25 podmiotów: 
gminy, powiaty oraz miasta na prawach powiatu. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

3) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Świętokrzyskiego 
(projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik Miasta – S. Kijak, który 
wyjaśnił zakres zmian dotyczących m.in. realizacji projektu „Miasto od Nowa” oraz 
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dotacji dla Miejskiego Centrum Kultury oraz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
Wyjaśnień w zakresie funduszy norweskich – dotyczących studiów podyplomowych 
pracowników samorządu – udzielił Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński. W dyskusji 
radni poruszyli m.in. kwestię sytuacji MOSiR (w tym dochodów jednostki), jak również 
MCK – w kontekście przekazywanych z budżetu miasta dotacji, które mają swe 
źródło w wydatkach związanych z gospodarką mieszkaniową. Radni stwierdzili, że 
jest zbyt mało informacji na ten temat.  
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i 4 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
W dyskusji nad projektem uchwały radny A. Głąb poruszył kwestię przeniesienia 
zadania na 2025 r., które dotyczy rozbudowy sieci ulic: Malinowej, Jarzębinowej  
i Leśnej. Wyjaśnień w tym zakresie udzielili Skarbnik Miasta – S. Kijak oraz Naczelnik 
Wydziału Inwestycji – A. Majcher. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 16.11. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 

Protokołowała – Marta Kamińska 

 
 


